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P r o t o k ó ł   Nr III/2024 

z III sesji Rady Gminy Bliżyn, która odbyła się w dniu 28 maja 2024r.  

w świetlicy OSP w Bliżynie. 

 

Na ustawowy skład 15 radnych na sesji obecnych była 12 radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

1) Cezary Błach – Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

2) Marcin Jasiński - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Skarżysku-

Kamiennej 

3) Mieczysław Bąk i Sebastian Siudak – Radni Powiatu Skarżyskiego 

4)  Mariusz Walachnia – Wójt Gminy 

5)  Michał Jędrys – Sekretarz Gminy 

6)  Beata Ozan – Skarbnik Gminy 

7)  Monika Ceglińska – obsługa prawna UG 

8)  Anna Kowalik – obsługa Rady 

9)  Grzegorz Patura – obsługa informatyczna 

10) Monika Łukomska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie 

11) Dariusz Gałązka – pracownik GOPS w Bliżynie 

12) Katarzyna Skarus – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie 

13) Zdzisław Kuźdub – Gminny Komendant OSP 

14) Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał podjętych na 

    ostatniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie oraz ocena 

    zasobów pomocy społecznej za 2023 rok. 

7. Informacja o działalności straży pożarnej za 2023 rok. 

8. Informacja na temat działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie w roku 2023. 

9. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowym 

    i za rok 2023. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

      a) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok, 

      b) zmiany uchwały Nr LV/380/2024 Rady Gminy Bliżyn z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

          przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

          bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2024 roku, 

      c) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

          im. Lecha Jędrzejkiewicza w Bliżynie. 

11. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przebieg obrad sesji: 

Trzecią w kadencji sesję Rady Gminy Bliżyn otworzył i poprowadził Radosław Bułka - 

Przewodniczący Rady Gminy Bliżyn.  

Poinformował, że w świetle Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia  

27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
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osobowych i ustawą o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy Bliżyn są transmitowane  

i nagrywane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Po przywitaniu wszystkich obecnych Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że  

w obradach sesji uczestniczy 12 radnych na ustawowy skład Rady 15 radnych, w związku  

z czym uchwały podejmowane na sesji są prawomocne.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad sesji, do którego nie zgłoszono 

żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem porządku obrad sesji. 

Za przyjęciem porządku obrad III sesji Rady głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, 

głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym porządek obrad III sesji Rady został 

zatwierdzony przez Radę. 

Ad. 2 

W związku z nie zgłoszeniem uwag do protokołu z obrad II sesji Rady Przewodniczący Rady 

wniósł o jego przyjęcie. 

Za przyjęciem protokołu z obrad II sesji Rady, która odbyła się w dniu 17 maja 2024r. 

głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym protokół z II sesji został przyjęty przez Radę. 

Ad. 3 

W punkcie 3 porządku obrad Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn przedstawił 

informację o swojej pracy między sesjami oraz informację o realizacji uchwał podjętych na 

ostatniej sesji (informacje w załączeniu). 

Ad. 4 

Wystąpienia zaproszonych gości:  

Cezary Błach poinformował na wstępie, że mandat radnego powiatowego objął po raz 

pierwszy, dwie poprzednie kadencje był burmistrzem Suchedniowa. Obecnie został wybrany 

do Zarządu Powiatu Skarżyskiego i jako członek tego zarządu jest odpowiedzialny za mienie 

powiatu, inwestycje, pomoc społeczną, osoby niepełnosprawne. W tej kadencji chciałby aby 

zostało utworzone centrum pomocy kryzysowej dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. 

Wszystko jest na dobrej drodze w kierunku pozyskania nieruchomości na ten cel.  

Sebastian Siudak podziękował wszystkim, którzy oddali na niego głos i deklarował ze swej 

strony współpracę dla dobra tej gminy.  

Mieczysław Bąk pogratulował radnym wyboru na funkcje przewodniczącego  

i wiceprzewodniczącego rady oraz przewodniczących komisji. Nawiązując do wyborów to 

Prawo i Sprawiedliwość wygrało wybory w powiecie uzyskując 9 tysięcy głosów tj. 30% 

poparcia. Jednakże nie przełożyło się to na większość w powiecie i radni Prawa  

i Sprawiedliwości znaleźli się w mniejszości, układ polityczny to 12:7. W wyniku wyboru na 

funkcje radni Prawa i Sprawiedliwości nie dostali nic, nawet Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej jest z nadania rządzących. Ekipa rządząca kieruje się tym, co powiedział podczas 

wyborów parlamentarnych jeden z prezydentów, że wybory są po to, aby nie zadawać trudnych 

pytań. Kończąc deklarował ze swej strony współpracę dla dobra mieszkańców z Panem 

Wójtem, radnymi, także z drugim radnym powiatowym wybranym z terenu Gminy Bliżyn 

Panem Sebastianem Siudakiem. 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Aneta Smulczyńska 

Interpelacje: 

1. Zgodnie z art. 24 ust.3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz 

działając w imieniu mieszkańców sołectwa Kopcie kieruję do Pana Wójta interpelację  

w sprawie skoszenia poboczy i rowów przy drodze gminnej na terenie sołectwa Kopcie. 

Uprzejmie proszę o wykonanie ww. prac w jak najkrótszym terminie, ponieważ wysokie 
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trawy rosnące na poboczach, zagrażają bezpieczeństwu pieszych i pozostałych 

użytkowników drogi. 

2. Zgodnie z art. 24 ust.3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz 

działając w imieniu mieszkańców sołectwa Odrowążek kieruję za pośrednictwem Wójta do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Skarżysku-Kamiennej interpelację w sprawie podjęcia 

działań przy drodze powiatowej 0446T na terenie sołectwa Odrowążek, takich jak: 

- skoszenie poboczy, 

- oczyszczenie rowów, przy posesjach niezamieszkałych, 

- oczyszczenie rowów przy rzece Kuźniczce, w tym wycinka zarośli.  

Uprzejmie proszę o wykonanie ww. prac w jak najkrótszym terminie, ponieważ wysokie 

trawy na poboczach oraz krzaki rosnące w rowach, zagrażają bezpieczeństwu pieszych i 

pozostałych użytkowników drogi. 

Sławomir Młodawski 

Interpelacja 

Zwracam się do p. Wójta z prośbą o przekazanie do Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad rejon 

Starachowice by ta ujęła w planie zadań na rok 2025 przebudowę skrzyżowania drogi krajowej 

nr 42 z drogą gminną w kierunku Gostkowa Dolnego na wysokości Marketu Delikatesy 

Centrum. Obecny ruch pojazdów drogowych i samych pieszych jest tam bardzo duży, 

szerokość jezdni w kierunku Gostkowa jest mała, grozi tam poważnym wypadkiem bo kolizje 

już były z interwencją Policji włącznie. 

Katarzyna Cedro-Lisowska 

Interpelacje 

1. Zwracam się z prośbą do Pana Wójta o przekazanie mojej interpelacji do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Skarżysku-Kamiennej, dotyczącej problemu stanu rowów przydrożnych 

w miejscowości Kucębów Dolny (droga nr 0452T). Wspomniane rowy wymagają 

pogłębienia, oczyszczenia z zakrzaczeń i wykoszenia. Ich obecny stan wpływa na 

bezpieczeństwo poruszania się  tą drogą publiczną - ograniczona jest widoczność wyjazdów 

z posesji, a w czasie obfitych opadów deszczu woda zalega na jezdni. 

2. Zwracam się z prośbą o usunięcie zakrzaczeń przy drodze w miejscowości Kucębów Borek 

(droga gminna nr 309020). Problem ten znacznie wpływa na bezpieczeństwo poruszania się 

wspomnianą drogą publiczną. Zakrzaczenia ograniczają widoczność wyjazdów z posesji 

oraz znacznie utrudniają wymijanie się aut oraz zmniejszają bezpieczeństwo poruszania się 

drogą pieszych oraz rowerzystów. 

Zapytanie 

Z uwagi na duże zainteresowanie mieszkańców zwracam się z prośbą o udzielenie informacji 

na jakim etapie obecnie jest inwestycja powstania marketu Dino w miejscowości Odrowążek. 

Mariusz Szcześniak 

Interpelacja 

Na podstawie art. 24 ust.4 i 5 ustawy o samorządzie gminnym, działając w imieniu 

mieszkańców zwracam się do Pana Wójta z prośbą o interwencję i kontrolę szkód 

poczynionych przy pracach prowadzonych przy kanalizacji w sołectwie Gilów. Należy 

pamiętać o tym, że zarówno wjazdy, jak i posesje, na które mieszkańcy wydali własne środki 

finansowe zostały uszkodzone i nie przywrócono do stanu sprzed wykonania inwestycji. 

Rozumiejąc jednocześnie, że prace kanalizacyjne są trudne i ingerujące w posesje 

mieszkańców,  uważam, że naszym obowiązkiem jest zadbać o dobro mieszkańców  

i w odpowiedni sposób odtworzyć to, co zostało uszkodzone. 

Zapytanie 

Na podstawie art. 24 ust.4 i 5 ustawy o samorządzie gminnym, działając w imieniu 

mieszkańców zwracam się do Pana Wójta z zapytaniem dlaczego posesje nr 61 i 62 w sołectwie 
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Gilów nie zostały przyłączone do sieci kanalizacyjnej, co spowodowało wykluczenie społeczne 

(infrastrukturalno- sanitarne) czterech rodzin, tj. dwunastu mieszkańców. 

Szymon Mastalerz 

Interpelacja 

Zwracam się ponownie z interpelacją do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

w Kielcach, za pośrednictwem Wójta Gminy Bliżyn, o wykonanie chodnika pomiędzy 

miejscowościami Górki-Gilów, wzdłuż drogi krajowej Nr 42. Mieszkańcy Górek i władze 

samorządowe od wielu lat czynią starania o budowę tego chodnika, który jest niezbędny dla 

bezpieczeństwa pieszych, w tym dzieci szkolnych, korzystających z tego odcinka drogi. 

Korzystanie z pobocza drogi o dużym natężeniu ruchu samochodowego, w tym ciężkiego 

transportu towarowego, jest bardzo niebezpieczne. Chodnik ten, ma bardzo ważne znaczenie 

dla społeczności gminy Bliżyn. Wykonanie chodnika na tym odcinku, w całości połączy ciąg 

chodnikowy przy drodze krajowej Nr 42 na terenie gminy Bliżyn. 

Paweł Osóbka przed złożeniem interpelacji i zapytań podziękował pracownikom 

gospodarczym za prace przy renowacji przystanku w Drożdżowie. 

Interpelacje 

Na podstawie art. 24 ust. 4 i 5 ustawy o samorządzie gminnym, działając w imieniu 

mieszkańców zwracam się do Pana Wójta z prośbą o: 

1) Załatanie ubytków (dziur) powstałych w nawierzchni asfaltowej miejscowości Drożdżów, 

które to zostały pominięte w 2023 roku oraz wiosną tego roku przez firmę „Krogulec”. 

2) Nadlanie asfaltem zapadniętego przepustu w miejscowości Drożdżów na wysokości posesji 

21. 

3) Udrożnienie przydrożnych rowów we wsi Drożdżów poprzez wycięcie zakrzaczeń oraz 

przycięcie gałęzi wystających poza rów wchodzące miejscami w pas drogi. Jest to 

niezbędne, ponieważ w wielu miejscach przez to została zawężona jezdnia i zwisające 

odrosty gałęzi utrudniają ruch pojazdów, a szczególnie zimą jest to utrudnienie dla 

piaskarki, ponieważ przeszkadza to w szerszym odgarnięciu zalegającego śniegu z jezdni 

co skutkuje uszkodzeniem pojazdów. 

4) Przeniesienie czterech znaków drogowych dalej poza rów od krawędzi jezdni 

usytuowanych w miejscowości Drożdżów przy posesji 5B oraz 38, ponieważ stoją zbyt 

blisko drogi co utrudnia zimą odśnieżanie, bo wielokrotnie zostały przez piaskarkę 

zahaczone pługiem i zgięte. 

Zapytania 

Na podstawie art.24 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym działając w imieniu mieszkańców 

zwracam się do Pana Wójta z prośbą o: 

1) Wskazanie terminu (daty) realizacji kanalizacji w miejscowości Drożdżów. Ile od  daty 

projektu czeka się na realne jego wykonanie. Czy jest możliwe, że projekt ten przestanie 

być aktualny i co wówczas. 

2) Czy jest przewidziany dalszy ciąg budowy oświetlenia ulicznego od granicy Bliżyn ulica 

Henryków wzdłuż drogi nr 0446T do miejscowości Drożdżów nr 1. 

Radosław Bułka 

Interpelacja 

Zwracam się do Wójta w sprawie udrożnienia rowu odprowadzającego wodę, znajdującego się 

w Ubyszowie przy posesji nr 93. 

Uzasadnienie: Rów, o którym mowa znajduje się na działce będącej własnością Gminy Bliżyn 

i odprowadzenie wody zostało zakłócone przez roboty związane z budową kanalizacji przez co 

nastąpiło zablokowanie odpływu. Proszę o pozytywne rozpatrzenie tej kwestii. 

Korzystając z obecności przedstawiciela Powiatu Przewodniczący Rady zapytał, kiedy jest 

planowane pierwsze koszenie poboczy przy drogach powiatowych. 
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Odpowiedzi na powyższe interpelacje i zapytania udzielił Wójt informując, że oprócz 

wyjaśnień ustnych na sesji wszyscy radni otrzymają odpowiedzi na piśmie. Koszenie poboczy 

rozpoczęło się w ubiegłym tygodniu i jest kontynuowane, potrwa jeszcze około 2 tygodni. 

Biorąc pod uwagę przebudowę skrzyżowania, o które wnosił radny Sławomir Młodawski Wójt 

podał przykład rozwiązania komunikacyjnego koło marketu Dino, gdzie Dyrekcja Dróg 

Krajowych wymusiła na inwestorze budowę dodatkowego pasa ruchu natomiast koło 

Delikatesów Centrum nie zna uzgodnień Dyrekcji Dróg z inwestorem i nie wie jakie będą 

dalsze ustalenia, bo tak naprawdę powstał obiekt, który nie ma prawidłowego dojazdu dla 

klientów. Sławomir Młodawski dodał, że po rozmowie z inwestorem jest on chętny do 

współpracy z Dyrekcją Dróg Krajowych. 

Kontynuując Wójt dodał, że to dobrze, ale w grę wchodzi jeszcze droga gminna w kierunku 

Gostkowa, którą w pobliżu marketu stanowią tereny kolejowe. Gmina wystąpiła o ich 

przekazanie nieodpłatnie ale to wymaga jeszcze zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego. Odnosząc się do zapytań o koszenie poboczy to one odbywają się 

systematycznie na terenie całej gminy natomiast po ich zakończeniu pracownicy gospodarczy 

Urzędu Gminy wspólnie z pracownikami skierowanymi przez sądy do odróbki zajmą się 

usuwaniem zakrzaczeń w rowach. Odnośnie budowanej kanalizacji Gostków-Gilów wszelkie 

naprawy, wyrównania terenu będą dokonywane w czasie trwania inwestycji, planowanej do 

zakończenia w 2025 roku. Obecnie prace te są już w zaawansowanym stanie, około sierpnia 

będą wykonywane przyłącza do domów i wtedy te naprawy, usterki będą realizowane na 

bieżąco. Brak przyłączenia w Gilowie dwóch posesji do kanalizacji wynikało z sytuacji 

wysokościowej terenu, w tym przypadku koszty realizacji były niewspółmierne do efektów. 

Gmina nigdy nie oszczędza na mieszkańcach ale zdarzają się sytuacje, że ze względu na koszty 

nie wszyscy będą podłączeni do kanalizacji. Taka sama sytuacja może pojawić się w Górkach, 

gdzie domy są położone w lesie i też nie wiadomo, czy i kiedy zostaną podłączone do 

kanalizacji. Budowa chodnika przy drodze krajowej łączącego miejscowości Gilów i Górki 

związana jest przede wszystkim z brakiem środków na ten cel. Ubytki w drodze w Drożdżowie 

po interwencji sołtysa zostały wykonane, jeżeli natomiast pojawiły się nowe, to należy to 

uzupełnić. Wójt rozezna temat przepustu bo ten problem nie jest mu znany. Usunięcie 

zakrzaczeń i przeniesienie znaków drogowych jest możliwe do realizacji przez pracowników 

gminy. Biorąc pod uwagę budowę kanalizacji w Drożdżowie to zostało zlecone opracowanie 

dokumentacji, które według umowy potrwa około półtora roku. Natomiast budowa związana 

jest z ogłaszaniem konkursów związanych z dofinansowaniem takich zadań. Są dwie 

możliwości: jedną jest nabór z KPO i dotyczy większych inwestycji takich jak Sołtyków  

i Mroczków, drugą jest nabór w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i tu na 

zgłoszenie mają szanse Drożdżów i Bugaj. To zależy od tempa ogłaszanych konkursów. Wójt 

ma nadzieję, że gmina wyrobi się z opracowaniem dokumentacji by przystąpić do tych 

konkursów. Duży wpływ przy opracowywaniu dokumentacji ma uzyskanie zgód od właścicieli 

gruntów przez które inwestycja przechodzi, bo czasem zdarzały się utrudnienia w postaci braku 

takich zgód, co opóźniało zakończenie projektowania inwestycji. Oświetlenie drogowe od 

Henrykowa do Drożdżowa było wykonywane w ostatnich latach z funduszu sołeckiego przy 

dość sporym udziale środków gminy. W ubiegłym roku sołectwo Bliżyn i Drożdżów nie 

przeznaczyło na ten cel środków stąd jest przerwa w realizacji zadania. Do zakończenia 

inwestycji pozostało jeszcze około 6 słupów: jeden w Bliżynie i reszta w Drożdżowie, temat 

jest aktualny i możliwy do kontynuacji. Przepust w Ubyszowie i odprowadzenie wody jest 

tematem znanym Wójtowi i przyjętym do realizacji. 

Ad. 6 

Informację o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Monika 

Łukomska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie (informacja  

w załączeniu). 
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Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Socjalnych pozytywnie zaopiniowała przedstawione informacje. Pozostałe komisje: 

budżetowa oraz infrastruktury również nie wniosły uwag. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie za 

2023 rok głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 1, głosów wstrzymujących się – 0,  

w związku z czym informacja została przyjęta przez Radę. 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2023 rok przedstawiła Monika Łukomska - Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie (ocena w załączeniu). 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem oceny. 

Za przyjęciem oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok głosowało 11 radnych, głosów 

przeciwko – 1, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym ocena została przyjęta przez 

Radę. 

Ad. 7 

Informację o działalności straży pożarnej za 2023 rok przedstawił Zdzisław Kuźdub – 

Komendant Gminny OSP (informacja w załączeniu). 

W dalszej części wystąpień głos zabrał Marcin Jasiński – Komendant Powiatowy PSP, który 

stwierdził, że wszystkie jednostki OSP z terenu gminy Bliżyn, a jest ich 5, stoją na bardzo 

wysokim poziomie pod kątem wyszkolenia jak i wyposażenia. W ostatnim czasie trafił 

samochód strażacki do jednostki w Nowym Odrowążku a w roku bieżącym ma trafić do 

jednostki w Bliżynie i w Sorbinie. Podziękował władzom gminy za to, że widzą potrzeby straży 

przeznaczając na ten cel środki. Wszystkie jednostki OSP z terenu gminy Bliżyn stanowią duży 

potencjał, widoczne jest także ożywienie działalności w OSP Bliżyn, Nowy Odrowążek, co 

przekłada się na bezpieczeństwo mieszkańców zarówno w gminie jak i w powiecie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Socjalnych oraz Komisja Budżetowo-Finansowa, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 

Gminy pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację.  

Stanowisko Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

przedstawił Szymon Mastalerz – Przewodniczący Komisji. Analizując sprawozdanie  

z realizacji zadań ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Bliżyn za 2023 rok Komisja 

docenia zaangażowanie druhów podczas akcji strażackich, jak również udział  

w uroczystościach patriotycznych czy kościelnych, które miały miejsce w ubiegłym roku. 

Wyposażenie strażnic OSP z naszej gminy w sprzęt ratowniczy i pojazdy strażackie znajduje 

się w stopniu zadawalającym. Mając również na uwadze rok 2024, to zostały złożone do Urzędu 

Marszałkowskiego dwa wnioski o zakup średniego samochodu gaśniczego dla OSP Sorbin  

i lekkiego samochodu terenowego dla OSP Bliżyn. Jedyne obawy jakie komisja dostrzega to 

brak młodej kadry w OSP Mroczków. Godne rozważenia jest przemyślenie zakupu sprzętu typu 

quad, dron, które byłyby pomocne w akcjach ratowniczych czy poszukiwawczych.  

Przewodniczący Komisji podziękował za sprawne działania strażaków, za ich aktywność 

i pomoc, którą niosą mieszkańcom naszej gminy.  

Dyskusja 

Sławomir Młodawski zwrócił się do Komendanta Gminnego OSP o przekazanie podziękowań 

dla wszystkich druhów za zaangażowanie przy niesieniu pomocy tym, którzy jej potrzebują. 

Na uwagę również zasługuje mniejsza ilość pożarów spowodowana wypalaniem traw, stąd 

nasuwa się wniosek, że podniosła się świadomość mieszkańców w tym zakresie, co zasługuje 

na pochwałę. Martwi natomiast radnego zjawisko pożarów sadzy w kominach, dlatego 
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apelował do mieszkańców o spowodowanie czyszczenia kominów, a nie tylko jak słychać 

posiadanie dokumentu potwierdzającego wykonanie tych czynności. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji o działalności straży pożarnej za 2023 rok głosowało 12 radnych, 

głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym informacja została 

przyjęta przez Radę. 

Ad. 8 

Informację o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie za 2023 rok przedstawiła 

Katarzyna Skarus – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie (informacja  

w załączeniu). 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Socjalnych pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. Pozostałe komisje: 

budżetowa oraz infrastruktury również nie wniosły uwag . 

Dyskusja 

Dorota Cukrowska podziękowała Pani Dyrektor, pracownikom GOK, dzieciom, rodzicom za 

wielkie zaangażowanie i fantastyczną pracę, którą wykonują. 

Katarzyna Skarus podziękowała za miłe słowa, bo to uczestnik i widz w tej działalności jest 

najważniejszy i zaprosiła na Dzień Dziecka w dniu 2 czerwca oraz na „Przystań Bliżyn” w dniu 

23 czerwca. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Bliżynie za 2023 rok 

głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku  

z czym informacja została przyjęta przez Radę. 

Ad. 9 

Przechodząc do punktu 9 porządku obrad sprawozdanie z realizacji rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2023 przedstawił Mariusz Walachnia – 

Wójt Gminy (sprawozdanie w załączeniu). 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Socjalnych pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. Pozostałe komisje: 

budżetowa oraz infrastruktury również nie wniosły uwag . 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 

Za przyjęciem sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2023 głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów 

wstrzymujących się – 1, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę. 

 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał Przewodniczący Rady zgłosił  

wniosek o odstąpienie od odczytywania uzasadnień i załączników do projektów uchwał. 

Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, 

głosów wstrzymujących się – 1, w związku z czym wniosek został przyjęty przez Radę. 

Ad. 10  

a) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok 

odczytała Beata Ozan – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok 

głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  
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z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr III/5/2024 w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok.  

b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/380/2024 Rady Gminy Bliżyn z dnia  

27 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2024 roku odczytał Michał 

Jędrys – Sekretarz Gminy. W trakcie odczytywania projektu uchwały Sekretarz Gminy prosił 

o wykreślenie zwrotu „dla Gminy Bliżyn” w nowo nadanym brzmieniu paragrafowi 11 tiret 2, 

który jest błędem pisarskim. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem poprawki do uchwały: 

Za przyjęciem poprawki w paragrafie 1 uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/380/2024 

Rady Gminy Bliżyn z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 

2024 roku, polegającej na skreśleniu zwrotu „dla Gminy Bliżyn” w nowym brzmieniu 

paragrafu 11, tiret 2, głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się 

– 0, w związku z czym poprawka została przyjęta przez Radę. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały łącznie  

z przyjętą poprawką. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/380/2024 Rady Gminy Bliżyn z dnia 

27 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2024 roku łącznie z przyjętą 

poprawką głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0,  

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr III/6/2024 w sprawie zmiany uchwały 

Nr LV/380/2024 Rady Gminy Bliżyn z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Bliżyn w 2024 roku wraz z przyjętą poprawką. 

c) 

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej im. Lecha Jędrzejkiewicza w Bliżynie odczytał Michał Jędrys – Sekretarz 

Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. Uzupełnienie składu Rady Społecznej oraz wyznaczenie jej pierwszego posiedzenia 

nastąpi na dzisiejszej sesji. Informuję, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych 

zaproponowała w skład Rady Społecznej SP ZOZ radnych: Dorotę Cukrowską i Katarzynę 

Cedro-Lisowską i zaproponowała termin pierwszego posiedzenia na dzień 11 czerwca 2024r.  

Zgłoszone kandydatki: Dorota Cukrowska i Katarzyna Cedro-Lisowska wyraziły zgodę na 

kandydowanie. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad uzupełnieniem składu Rady Społecznej  

o przedstawicieli Rady Gminy. 

Za powołaniem Pani Doroty Cukrowskiej w skład Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej im. Lecha Jędrzejkiewicza w Bliżynie na członka tej 

rady głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1,  

w związku z czym Pani Dorota Cukrowska została powołana w skład Rady Społecznej. 

Za powołaniem Pani Katarzyny Cedro-Lisowskiej w skład Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej im. Lecha Jędrzejkiewicza w Bliżynie na członka tej 
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rady głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0,  

w związku z czym Pani Katarzyna Cedro-Lisowska została powołana w skład Rady Społecznej. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wyznaczeniem terminu 

pierwszego posiedzenia Rady Społecznej. 

Za wyznaczeniem terminu pierwszego posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ im. Lecha 

Jędrzejkiewicza w Bliżynie na dzień 11 czerwca 2024r. głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym zaproponowany termin 

został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały łącznie  

z uzupełnionym składem Rady Społecznej i ustalonym terminem pierwszego posiedzenia. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej im. Lecha Jędrzejkiewicza w Bliżynie wraz z uzupełnionym 

składem Rady Społecznej oraz ustalonym terminem pierwszego posiedzenia głosowało  

12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada 

Gminy podjęła Uchwałę Nr III/7/2024 w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej im. Lecha Jędrzejkiewicza  

w Bliżynie wraz z uzupełnionym składem Rady Społecznej oraz ustalonym terminem 

pierwszego posiedzenia. 

Ad. 11 

Informacje, komunikaty i oświadczenia: 

Sławomir Młodawski z okazji Dnia Samorządowca, który obchodzony jest 27 maja złożył 

wszystkim radnym najlepsze życzenia . 

Ad. 12 

Obrady sesji trwały od godz.905 do godz.1100. 

Trzecią sesję Rady Gminy Bliżyn w obecnej kadencji zamknął Radosław Bułka – 

Przewodniczący Rady dziękując wszystkim za udział w obradach sesji. 

 

Protokolant 

 

 

Anna Kowalik 

 


